
La nostra ciutat, Granollers,  
no és una excepció: estem suportant  
les conseqüències d’una crisi originada 
en primer terme per la guerra 
provocada per la invasió de Rússia  
a Ucraïna. Una guerra al mig d’Europa 
amb connotacions econòmiques 
evidents, crisi energètica, inflació 
disparada, tipus d’interès alt.
Ara és l’hora un cop més de governs 
estables a tots nivells, forts i amb 
horitzons clars i previsibles,  
en una paraula, segurs.
I no ens podem quedar aturats, 
treballem amb objectius per seguir 
transformant la ciutat dibuixant  
el futur que volem, per assolir  
el Granollers que vam definir en el Pla 
Estratègic 2030, una ciutat on es pugui 
viure millor, aprofitant els fons europeus 
Next Generation que ens serveixen  
per impulsar nous projectes.
A través de les aliances en matèria 
d’infraestructures i mobilitat amb  
el Ministeri, ampliant i millorant  
els recursos i equipaments d’atenció 
sanitària amb el Departament de Salut 
del govern de Catalunya.
Amb oportunitats per a tothom, 
apostant per la formació professional, 
apropant l’educació, l’esport, la cultura, 
la llengua i les tradicions a tota la 
ciutadania, amb ajuts d’emergència 
social, incrementant el nombre 
d’habitatge social i lloguer assequible.
Per fer de Granollers una ciutat més 
neta i segura, apostant per una ciutat 
més endreçada i augmentant  
la recollida selectiva de residus. 
Millorant la coordinació i la cooperació 
entre els diferents cossos policials,  
i fomentant el civisme i la convivència.
Seguim transformant Granollers en 
una ciutat més verda i sostenible, 
naturalitzant l’entorn del riu Congost i 
amb més verd urbà. Pacificant el trànsit 
per reduir-ne les emissions, i impulsant 
les energies netes i la rehabilitació 
energètica dels habitatges.

Jordi Terrades
Portaveu del PSC a l’Ajuntament

Al Ple d’octubre, el govern del PSC  
va votar en contra d’una moció 
d’Esquerra Republicana per garantir  
un model d’esport públic i popular  
a Granollers. Junts, C’s i Primàries,  
s’hi van abstenir.
La moció anava lligada a la situació 
actual de les piscines i del Club Natació 
Granollers. Des d’Esquerra Republicana, 
proposàvem assumir el manteniment 
de l’equipament; fer-lo autosuficient 
energèticament; ajudar el CNG a 
mantenir el seu projecte esportiu 
i social; revisar les condicions de la 
concessió per adequar-la a l’actualitat; 
aconseguir el compromís de les forces 
polítiques per mantenir un model 
públic; i obrir les instal·lacions en cas 
d’onada de calor i per necessitats de 
salut, socials i educatives. Això és el que 
entenem com a model esportiu públic  
i popular.
Es tracta de posar per davant oferir  
un servei públic i de qualitat als usuaris 
i famílies i, per extensió, a tota la 
ciutadania. El mes de juliol, l’Ajuntament 
va aprovar un conveni per intervenir 
el club –aleshores ja vam demanar 
una auditoria– precisament per evitar 
situacions com el tall del gas que hi 
ha hagut a l’octubre. Al Ple vam topar-
nos altre cop amb l’immobilisme del 
govern, que durant els últims mesos  
ha estat molt hermètic amb  
la problemàtica de les piscines.
Creiem que hi ha hagut una deixadesa 
històrica de l’Ajuntament envers 
l’equipament –els vasos de la piscina 
actualment amb les obres paralitzades, 
per exemple, no s’havien tocat des de feia 
50 anys– i temem una possible futura 
externalització del servei. 
És per això que vèiem com una 
oportunitat impulsar una moció que, 
finalment, no va prosperar. És evident 
que Granollers ha d’avançar cap a  
un nou model esportiu al servei  
de la ciutadania. Seguirem treballant 
perquè així sigui.

Núria Maynou Hernández
Portaveu d’ERC-AM

Ordenances 
i piscines

El dimarts 25 d’octubre el Ple municipal 
va tractar i aprovar, amb l’abstenció del 
nostre grup, les ordenances fiscals per al 
2023. La guerra d’Ucraïna ha provocat 
una afectació econòmica global, que ha 
desencadenat un increment dels costos 
energètics i de matèries primeres i, per 
tant, un augment de la inflació. Això ha 
representat un esforç extra no només per 
a l’Ajuntament, sinó també per a totes 
les famílies, que han notat una capacitat 
menor d’estalvi que tindrà conseqüències 
en els propers mesos, sobretot amb 
l’arribada de l’hivern. Moltes famílies  
ja ho estan experimentant, per exemple, 
amb la revisió de les hipoteques. Tot això 
comportarà un increment de les tensions 
de tresoreria de les llars dels granollerins.
Les propostes d’aquest grup històricament 
han sigut de rebaixar la càrrega 
d’impostos de forma justa i raonable 
sobre les empreses i els ciutadans, perquè 
quedi un marge que permeti que la gent 
estalviï i tiri endavant, i les empreses 
puguin créixer. Nodrir el teixit econòmic 
de la ciutat és un element troncal per 
nosaltres. Enguany, l’Ajuntament, per 
aquest increment dels costos, tenia mala 
peça al teler. Mal moment per abaixar 
impostos, tot i que sembli contradictori. 
L’Ajuntament necessitava incrementar  
la recaptació.
L’ordre del dia de la sessió també 
va abordar la crisi del Club Natació 
Granollers, amb la concessió d’una 
subvenció extraordinària de 200.000 €. 
La situació que viu des de fa un mesos  
el Club Natació Granollers, concessionari 
del servei de la piscina municipal des 
de 2002, és complicada i entenem que 
l’Ajuntament hagi de prendre mesures. 
Però amb la proposta que es va presentar 
al Ple, l’equip de govern ens va demanar 
un acte de fe. Des de Junts ens fem unes 
quantes preguntes: estem salvant el club? 
Volem rescatar la concessió? Quina és 
l’estratègia? En un tema molt seriós s’està 
fent molt electoralisme. Des de l’equip de 
govern, també. Davant d’aquesta situació, 
demanem al govern del PSC claredat i a 
l’alcaldessa, que lideri aquest tema.

Àlex Sastre i Prieto 
Portaveu Junts per Granollers

Transformem 
la ciutat

Per un model 
esportiu públic  
i popular
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